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Protokół Nr 12/2015 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM 

w dniu 26 października 2015 r. 
 

 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 

 

Obecni wg załączonej listy. 

 

Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie przystąpienia przez Miasto Białogard do realizacji partnerskiego projektu 

pozakonkursowego w ramach Działania 7.1. Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Zachodniopomorskiego 2014-2020 na lata 2015–2017, 

b) w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

c)  zmieniająca   uchwałę   w   sprawie  zasad  wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu miasta, 

d)  w sprawie opłaty targowej,   

e) w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości,   

f) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2015, 

g)  w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard, 

3. Sprawy różne.  

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 14

00
 „otworzyła i prowadziła” przewodnicząca Komisji – 

Jadwiga Klonowska. Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji oraz przedstawiony 

porządek, głosując: za- 4 (jednogłośnie).   

 

Ad 2 
       Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie przystąpienia przez Miasto Białogard do realizacji partnerskiego projektu 

pozakonkursowego w ramach Działania 7.1. Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Zachodniopomorskiego 2014-2020 na lata 2015–2017, 

Przedstawiła: M.Budna, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Klonowska – prosiła, aby przybliżyć poprzedni rok. 

Naczelnik – wyjaśniła, że program został rozliczony pozytywnie. Środki głównie przeznaczano 

na specjalistów, instruktorów. Celem był efekt zatrudnieniowy i został osiągnięty. 

P.Szyszlak – pytał ile rodzin przystąpiło w tamtym projekcie oraz jaka była kwota i wkład? 

Naczelnik – odpowiedziała, że w ubiegłym roku przystąpiło 20 rodzin, ale nie pamiętała 

kwoty. Wkład własny maksymalnie zawsze wynosi 20%. 

P.Szyszlak  –  uważał, że ta kwota powinna być większa niż w poprzednim roku. 

J.Andrysiak – stwierdził, że to kwota 120 tys. zł. 

Naczelnik – dodała, że wszystko jest zapisane zgodnie z wytycznymi. 

Przewodnicząca Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
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Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

b) w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

Przedstawiła: A.Miszczor, Naczelnik Wydz. Zagospodarowania Przestrzennego 

 

Przewodnicząca Komisji – wobec braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

c)  zmieniająca   uchwałę   w   sprawie  zasad  wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu miasta, 

Przedstawiła: E.Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Klonowska – pytała czy to oznacza, że  więcej osób będzie mogło się ubiegać o takie lokale? 

Naczelnik – odpowiedziała, iż tak. Samorządy nie mogą określać minimalnego tylko 

maksymalne progi kryterium dochodowego, ponieważ celem jest tworzenie zasobów 

gminnych dla osób o najniższych dochodach. Kwota ta dla osób w gospodarstwach 

jednoosobowych wynosi 2641 zł, a w gospodarstwach wieloosobowych – 3521 zł. 

J.Andrysiak – pytał czy to dotyczy starej chwały? 

Naczelnik – odpowiedziała, że tak, chcemy to ująć w tekst jednolity. Naczelnik dodała, iż 
przesłanki progu były takie, że osoby ubiegające się o lokale o wyższym standardzie winno 

stać na ich utrzymanie. 

Przewodnicząca Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

d)  w sprawie opłaty targowej,   

Przedstawiła: I.Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Andrysiak  – pytał czy miejsca poza targiem nie miały być ograniczane? 

Burmistrz – odpowiedział, iż do tej pory było tak, że ci, którzy handlowali przed sklepami 

płacili stawkę  2-krotnie wyższą niż na targowisku i to uregulowano. Opłata została 

ujednolicona. Po drugie Burmistrz nie zgadzał się na handel w pasie drogowym. 

Zastanawiają się nad lokalizacją mniejszych miejsc zadaszonych, aby można było swoje 

produkty sprzedawać tj. skwerkami, ładnymi stoiskami na 2-3 osoby. 

J.Klonowska – pytała o punkt handlowy na ul. Wojska Polskiego? 

Burmistrz – odpowiedział, że oni ponoszą opłatę do BSM. Tam mogą mieć wystawiony towar, 

ale bez kasy fiskalnej i bez cen. 

Przewodnicząca Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 
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e) w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości,   

Przedstawiła: I.Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Klonowska – pytała odnośnie uzasadnienia, z którego wynika, że w 2013 r. podnoszono 

stawki,  a w 2014 r.  nie było wzrostu  mimo, że Minister ogłosił taki wzrost? 

Skarbnik – odpowiedziała, że w 2014 r. nie było podnoszonych stawek. W 2015 r. można było 

podwyższyć ale to była mała kwota ok. 100 tys. zł. 

M.Siwek – stwierdził, że wzrost o 1 gr w lokalach mieszkalnych przyniesie dochody 86 tys. zł? 

Skarbnik – odpowiedziała, że  ogólnie  to daje taką kwotę. 
Z-ca Burmistrza – wyjaśniła, iż chodzi o to, abyśmy mogli to uzasadnić. Gdy daje się 

mieszkanie i  wiemy, że najemcy nie płacą czynszu a wszystko idzie w górę, koszty 

remontu. Wiadomo, że na kwotę około 6 mln zł mieszkańcy zalegają z czynszem. 

J.Klonowska – stwierdziła, że właściciele angażują środki, aby wizerunek lokali był lepszy. 

Z-ca Burmistrza – powiedziała, że słyszy się często, że koszty organizacyjne są niższe w BSM 

niż w mieście, bo to jest logiczne. W BSM pod jednym dachem mieszka kilkadziesiąt 
rodzin a w mieście kilkanaście. To uzasadnienie  ekonomicznie. 

Skarbnik – dodała, że z uchwały tej skorzystają osoby mające pozostałe budynki jak komórki, 

bo obniżenie stawki za budynki pozostałe nastąpi  o 5 gr. 

Przewodnicząca Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

 

f) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2015, 

Przedstawiła: I.Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

M.Siwek – pytał o rozdział 913, gdzie jest jeszcze jedna kwota 115 tys. zł jako dopłata do 

schroniska dla zwierząt? 

Skarbnik – odpowiedziała, że mówiła o niej. To kwota związana z działalnością ZGKiM 

realizowaną przez Wydział Urzędu Miasta. 

J.Andrysiak – pytał odnośnie zwiększenia dopłaty do BOSiR o 20 tys. zł  i o 12 tys. zł  na 

sport? 

Skarbnik – odpowiedziała, że to wsparcie dla AKS na zawody w zapasach w stylu wolnym i na 

zawody  o puchar Burmistrza w podnoszeniu ciężarów. 

J.Klonowska – pytała o zwiększoną kwotę o 27 tys. zł dla CKiSE. 

Skarbnik – odpowiedziała, że chodzi o organizację kolejnej edycji Mikołajkowego Turnieju 

Tańca, akcji motocyklistów„Motoserce” oraz Dni Kultury Chrześcijańskiej. 

Przewodnicząca Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-2, przeciw-0, wstrzymało się2. 

 

 

g)  w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard, 

Przedstawiła: I.Kubiak, Skarbnik Miasta 
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Przewodnicząca Komisji – wobec braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

Ad 3 
 

W sprawach różnych głos zabrali: 

- Przewodnicząca Komisji poinformowała, że wpłynęło pismo Stowarzyszenia Integracji 

Społecznej „Droga” w Karlinie z  prośbą o przeznaczenie   w  budżecie Miasta na 2016 rok 

środków   na  prowadzenie  zajęć z osobami niepełnosprawnymi (pismo w załączeniu), 

Skarbnik – poinformowała, że w zaplanowano środki na ten cel. 

Burmistrz – dodał, iż w tym roku dofinansowano to Stowarzyszenie. Burmistrz chce, aby w 

następnym roku była kontynuacja realizacji tej działalności. 

 

W wyniku dyskusji Komisja poparła wniosek Stowarzyszenia. 

 

- Przewodnicząca Komisji zapoznała Komisję z zaproszeniem na szkolenie dla 

przewodniczących, wiceprzewodniczących i członków organów samorządowych, komisji 

właściwych ds. budżetu organizowanym przez  Regionalną Izbę Obrachunkową. 
 

Komisja wytypowała na szkolenie Przewodniczącą i Wiceprzewodniczącego Komisji. 

 

W innych sprawach głos zabrali: 

J.Andrysiak  – podziękował za organizację ruchu kołowego na parkingu cmentarza Pękanino. 

J.Klonowska -  podziękowała za dostawienie ławek w Parku Orła Białego. 

 

Na tym zakończono w/w punkt. 

 

 

Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.15
20

 zakończono Komisję.  

Protokołowała: M.Zimmer 

 

 Przewodnicząca Komisji 

     Jadwiga Klonowska 


